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Protokół Nr X/2019 
z obrad X sesji Rady Powiatu VI kadencji, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Nidzicy, Pl. Wolności 1 
w dniu 19 czerwca 2019 r. 

 
Ad.1 
Przewodniczący Rady – p. Andrzej Bróździński o godz. 13:17 otworzył X sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy VI kadencji. Przywitał radnych oraz zebranych gości. Listy obecności stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. Następnie poinformował, że sesja Rady Powiatu jest 
transmitowana. Uczestnicząc w niej, obecni wyrażają zgodę na publikowanie wizerunku oraz 
przetwarzanie danych osobowych.  

p. Andrzej Bróździński, na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 
radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Powiatu może podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący stwierdził, że materiały sesyjne zostały radnym dostarczone w statutowym 
terminie. Przeczytał porządek obrad , a następnie zapytał, czy są do niego uwagi? 

Wicestarosta Paweł Przybyłek wnioskował o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie 
uchwał w punkcie 9 w podpunktach: 

9) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę 
na obszarze Powiatu Nidzickiego, od dnia 1 września 2019 roku,  

10) utworzenia Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Nidzicy i nadania mu Statutu, 
11) utworzenia Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy i nadania mu statutu.  

Zaznaczył, że projekty te omawiane były na posiedzeniach komisji stałych.  
 

Ze względu na problemy techniczne, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie jawne, 
zgodnie z § 40 ust. 4 i 5 Statutu Powiatu Nidzickiego. Poprosił Sekretarz Powiatu o wyczytywanie 
nazwisk radnych w celu sprawnego przeprowadzenia głosowania. 

Pani Sekretarz przeczytała zapisy § 40 ust. 5 Statutu Powiatu Nidzickiego, zawierające opis 
sposobu głosowania. 

 
p. Andrzej Bróździński przystąpił do głosowania nad rozszerzeniem porządku obrad sesji. 
Wynik głosowania o rozszerzenie porządku obrad o podpunkt 9) w punkcie 9: podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych 
mających siedzibę na obszarze Powiatu Nidzickiego, od dnia 1 września 2019 roku: 14- „za”, 0 – 
„wstrzymujących się”, 0 – „przeciw”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Wynik głosowania o rozszerzenie porządku obrad o podpunkt 9) w punkcie 9: podjęcie 
uchwały w sprawie utworzenia Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Nidzicy i nadania mu Statutu: 
14- „za”, 0 – „wstrzymujących się”, 0 – „przeciw”. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik 
do niniejszego protokołu. 

Wynik głosowania o rozszerzenie porządku obrad o podpunkt 9) w punkcie 9: podjęcie 
uchwały w sprawie utworzenia Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy i nadania mu 
statutu: 14- „za”, 0 – „wstrzymujących się”, 0 – „przeciw”. Imienne wyniki głosowania stanowią 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Więcej zmian do porządku obrad nie było. 
 
Przewodniczący przeczytał zmieniony porządek obrad sesji i zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 14- „za”, 0 – „wstrzymujących się”, 0 – „przeciw”. Imienne wyniki 

głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołów z VIII i IX sesji. 
3. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja o ogólnej sytuacji Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 
5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Raport o stanie Powiatu Nidzickiego za 2018 rok, w tym: 

1) debata nad raportem, 
2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Nidzicy wotum zaufania.  

8. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Nidzickiego za 2018 rok: 
1) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2018, 
2) opinia Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Powiatu za 2018 rok, 
3) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nidzicy 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2018, 
4) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za rok 2018 z tytułu 

wykonania budżetu, 
5) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Nidzicy w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu w Nidzicy za rok 2018, 
6) dyskusja, 
7) podjęcie uchwał w sprawach: 

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 2018,  

b) udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy za rok 2018. 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie powiatu na rok 2019,  
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038,  
3) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy 

za 2018 rok,  
4) zmiany Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy,  
5) oceny ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy 
6) zmiany uchwały Nr III/8/2018 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 30 listopada 2018 r.  w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy,  
7) przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie,  
8) rozpatrzenia petycji zgłoszonej przez Mieszkańców bloków przy ul. 1 Maja 32, 32 a, 32 b, 34, 34 a oraz 

domów przy ul. 1 Maja 24 i 30 w Nidzicy,  
9) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę 

na obszarze Powiatu Nidzickiego, od dnia 1 września 2019 roku,  
10) utworzenia Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Nidzicy i nadania mu Statutu, 
11) utworzenia Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy i nadania mu statutu.  

10. Wnioski radnych i sprawy różne. 
11. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 2. 
Uwag do protokołu z VIII sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie. Imienne wyniki 

głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
Uwag do protokołu z IX sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie. Imienne wyniki 

głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3. 
Starosta Marcin Paliński złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu 

Powiatu. Stanowi ono zał. nr 3 do niniejszego protokołu. Ponadto przedstawił informację o 
wydarzeniach, w których uczestniczył. Stanowi ona zał. nr 4 do niniejszego protokołu. 

 
p. Dariusz Szypulski zabrał głos w sprawie Komisji Konkursowej powołanej w celu 

dokonania wyboru dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. Jej członkiem był 
radny Lech Brzozowski. Zapytał Starostę, czy robił analizę, czy radny mógł w niej uczestniczyć.  

Wskazał na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność 
zarządzenia Prezydenta Miasta Kędzierzyn – Koźle w sprawie powołania komisji konkursowej w 
celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora jednostki. Wynika z niego, że radny nie 
powinien być członkiem komisji, tylko pracownicy organu. 

Dodał, że jest to niebezpieczna sytuacja, ponieważ Wojewoda uzasadniał, że może być 
również wybór dyrektora nieważny, czego p. Malinowskiemu nie życzy. Proponował zwrócić 
uwagę na przyszłość w tego typu postępowaniach. 

p. Lech Brzozowski zwrócił uwagę, że jest członkiem Zarządu Powiatu i poprosił o 
wyjaśnienie tej kwestii. 

Głos oddano mecenasowi Edwardowi Ośko, który stwierdził, że musiałby sprawdzić w 
przepisach, ale wydaje się, że nie ma takich ograniczeń odnośnie uczestnictwa radnego. Musi to 
sprawdzić. 

p. Lech Brzozowski uważa, że jeśli nie może być członkiem, to trzeba by unieważnić 
postępowanie. 

p. Andrzej Bróździński poprosił osoby kompetentne o wyjaśnienie. 
p. Jolanta Tymińska zaznaczyła, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej 

w sprawie regulaminu konkursu na stanowisko dyrektora publicznej szkoły lub publicznej placówki 
oraz trybu pracy komisji konkursowej, w skład Komisji wchodzi: trzech przedstawicieli organu 
prowadzącego, trzech przedstawicieli organu nadzoru,  dwóch przedstawicieli rady pedagogicznej, 
dwóch przedstawicieli rady rodziców, po jednym przedstawicielu związków zawodowych. 

Dodała, że nie zna takiego rozstrzygnięcia, ale chętnie się z nim zapozna.  
p. Edward Ośko zaznaczył, że zorientował się, o jakie rozstrzygnięcie chodzi i wyjaśnił, żeby 

nie było kontrowersji, że dotyczy ono Wójta, Burmistrza, jako organu. 
 
Ad. 4. 
Oddano głos dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy - Annie Osłowskiej, która 

przedstawiła informację o bieżącej sytuacji ZOZ w formie prezentacji multimedialnej. Stanowi ona 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Pytań do p. A. Osłowskiej nie było. 
 
Ad. 5. 
Głos oddano Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. Annie Kalinowskiej, 

która przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej za 2018 rok. Stanowi ona załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 

Pytań do p. A. Kalinowskiej nie było. 
 
Ad. 6. 
p. Jacek Jankowski przeczytał i złożył na ręce Przewodniczącego Rady zapytania dotyczące 

utrzymania dróg na terenie Gminy Kozłowo.  
p. Dariusz Szypulski  przeczytał i złożył na ręce Przewodniczącego Rady interpelację w 

sprawie utraty możliwości otrzymania dotacji na zagospodarowanie terenu wokół obiektu szpitala.  
 
 



-projekt- 

Ad. 7.1.  
p. Elżbieta Bieniek poinformowała, że obowiązek opracowania raportu o stanie powiatu 

wynika bezpośrednio z przepisów ustawy o samorządzie powiatowym. Zgodnie z art.30 ust.2, 
Zarząd powiatu przedstawia go Radzie do 31 maja. 28 maja br. Zarząd powiatu podjął uchwałę                 
i dostarczył ją radnym. Dodała, że mieszkańcy mieli także możliwość zapoznania się z treścią 
raportu. Nikt nie zgłosił zainteresowania udziałem z debacie. Podkreśliła, że Rada rozpatruje raport 
na sesji, na której rozstrzygane jest absolutorium dla Zarządu. Przypomniała, że materiał 
opracowany został zbiorowo przez Wydziały Starostwa i jednostki, usystematyzowany wg 
autorskiego pomysłu. Omówiła w skrócie raport. Zaznaczyła, że nie odnosimy się w nim do 
budżetu obywatelskiego, bo ta forma u nas nie funkcjonowała. Stwierdziła, że Radni zapoznali się 
z treścią raportu. Były uwagi, żeby krótszy przygotowywać w przyszłości. 

p. Andrzej Bróździński otworzył debatę nad raportem o stanie powiatu za rok 2018. 
p. Jacek Jankowski uważa, że najistotniejszym zadaniem powiatu jest infrastruktura drogowa. 

Jako radny, wyznaczył sobie za cel jej poprawę. To, co jest w raporcie, zgadza się ze stanem 
faktycznym.  Uważa, że radni powinni zastanowić się nad strategią odnowy, odbudowy, remontu i 
utrzymania całej infrastruktury drogowej. Wspomniał pierwszy punkt zaleceń z audytu 
przeprowadzonego w PZD – dostosowanie organizacji i zatrudnienia do realnych zadań i potrzeb 
jednostki. Uważa, że radni powinni brać udział w kształtowaniu infrastruktury drogowej. Każdy 
ma doświadczenia, które mogą dać wydatniejsze korzyści. 

Więcej chętnych do udziału w debacie nie było, więc p. Andrzej Bróździński zamknął ten 
punkt porządku obrad. 

  
Ad. 7.2. 
p. Elżbieta Bieniek stwierdziła, że debata się odbyła, raport przyjęto, zatem można przejść 

do projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Nidzicy wotum zaufania. 
Przeczytała go.  

p. Andrzej Bróździński przystąpił do głosowania nad w/w projektem uchwały. 
Wynik głosowania: 14- „za”, 0 – „wstrzymujących się”, 0 – „przeciw”. Imienne wyniki 

głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę Nr X/48/2019 w sprawie udzielenia 

Zarządowi Powiatu w Nidzicy wotum zaufania podjęto jednogłośnie. Stanowi ona załącznik 
do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8.1)   
p. Renata Mróz przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za rok 2018. 

Stanowi ono załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Uwag i pytań nie było. 
 
Ad. 8.2) 
p. Zbigniew Słupski  – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy 

przeczytał uchwałę Nr 1/2019 Komisji Rewizyjnej z dnia 16 maja 2019 r. w sprawie wydania opinii 
o wykonaniu budżetu powiatu za rok 2018. Opinia była pozytywna. Stanowi ona załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 8.3) 
p. Renata Mróz przedstawiła uchwałę RIO.VIII-0120-201/19 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 11 kwietnia 2019 roku w sprawie wydania 
opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nidzicy sprawozdaniu z wykonania budżetu 
Powiatu Nidzickiego za 2018 rok. Opinia była pozytywna. Stanowi ona załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu.  
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Ad. 8.4) 
Radny Zbigniew Słupski przeczytał wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy w 

sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu za rok 2018 z tytułu wykonania budżetu. 
Stanowi on załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8.5) 
p. Renata Mróz przedstawiła uchwałę Nr RIO.VIII-0120-277/19 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 21 maja 2019 roku w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w 
Nidzicy absolutorium za 2018 rok. Opinia była pozytywna. Stanowi ona załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8.6) 
p. Andrzej Bróździński otworzył dyskusję w sprawie wykonania budżetu powiatu za 2018 

rok. 
p. Dariusz Szypulski  stwierdził, że obecnie jest taka sytuacja, która zdarza się raz na kilka 

lat, obecnemu zarządowi udziela się absolutorium za czas, kiedy działał inny zarząd. Każda próba 
nie udzielenia absolutorium nie ma podstaw. Stwierdził, że obecny zarząd wykazuje się dużo 
większą aktywnością i odwagą w działaniach, niż poprzedni.  

p. Ryszard Kumelski stwierdził, że skład zarządu się zmienia, ale dyscypliny pilnuje Pani 
Skarbnik. Uważa, że budżet w 100% został wykonany, zgodnie z ustaleniami. W tej chwili mamy 
go przyjąć, zdecydowanie. 

p. Andrzej Bróździński, wobec braku kolejnych głosów, zamknął dyskusję nad wykonaniem 
budżetu za 2018 rok. 

 
Ad. 8.7) a) 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu 
Nidzickiego za rok 2018.  

Pytań i uwag nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 14- „za”, 0– „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr X/49/2019 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Nidzickiego za rok 
2018 została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. 8.7) b) 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu w Nidzicy za rok 2018.  
Uwag, ani pytań nie było.  
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 14- „za”, 0– „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr X/50/2019 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w 
Nidzicy za rok 2018 została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 

p. Andrzej Bróździński pogratulował Zarządowi Powiatu.  
Starosta Marcin Paliński w imieniu własnym i członków Zarządu podziękował radnym za to 

głosowanie. Zarząd się zmienił, natomiast ma nadzieję, że głosowania w następnych latach będą 
podobne. 
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Ad. 9.1) 
p. Andrzej Bróździński wyraził prośbę o skracanie prezentacji uchwał i oddał głos Skarbnik 

Powiatu. 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2019. 
Uwag i pytań nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 12- „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się”. Radny Ryszard Kumelski był 

nieobecny podczas głosowania. Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr X/51/2019 w sprawie 
zmian w budżecie powiatu na rok 2019 została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami 
głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
Rady Ryszard Kumelski powrócił na salę obrad. 
 
Ad. 9.2) 

p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2038. 

Uwag i pytań nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 13- „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się”. Przewodniczący Rady stwierdził, 

że uchwała Nr X/52/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Nidzickiego na lata 2019-2038 została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami 
głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9.3) 

p. Anna Osłowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 2018 rok. 

Uwag i pytań nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 13- „za”, 0 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się”. Przewodniczący Rady stwierdził, 

że uchwała Nr X/53/2019 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy za 2018 rok została podjęta. Uchwała wraz z 
imiennymi wynikami głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9.4) 

p. Anna Osłowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Statutu 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

Uwag i pytań nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 14- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr X/54/2019 w sprawie zmiany Statutu Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Nidzicy została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9.5) 
p. Anna Osłowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie oceny 

ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Ocena jest pozytywna. 
Uwag i pytań nie było. 

      p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 14- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady stwierdził, 

że uchwała Nr X/55/2019 w sprawie oceny ekonomiczno-finansowej Zespołu Opieki 
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Zdrowotnej w Nidzicy została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9.6) 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr 

III/8/2018 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 30 listopada 2018 r.  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Nidzicy. Zaznaczyła, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska zaproponowała na członka Komisji Rewizyjnej kandydaturę p. Ewy Krzyżewskiej.  

p. Andrzej Bróździński poprosił o zgłaszanie kandydatur na członka Komisji Rewizyjnej. 
Innych kandydatur nie zgłoszono.  
Uwag i pytań odnośnie projektu uchwały nie było. 
p. Andrzej Bróździński zapytał p. Ewę Krzyżewską, czy wyraża zgodę na członkostwo w 

Komisji Rewizyjnej. 
p. Ewa Krzyżewska odpowiedziała, że wyraża zgodę. 

      p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 14- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady stwierdził, 

że uchwała Nr X/56/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr III/8/2018 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 
30 listopada 2018 r.  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy została 
podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 

 
W kwestii formalnej p. Elżbieta Bieniek zgłosiła, że nie zostało przegłosowane zamknięcie listy 

kandydatów  na członka Komisji Rewizyjnej. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na członka Komisji 

Rewizyjnej. Wynik głosowania: 14- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
stwierdził, że lista została zamknięta. Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady powtórzył głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr 
III/8/2018 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 30 listopada 2018 r.  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu w Nidzicy. Wynik głosowania: 14- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
stwierdził, że uchwała Nr X/56/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr III/8/2018 Rady Powiatu w 
Nidzicy z dnia 30 listopada 2018 r.  w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy 
została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania stanowią załączniki do 
niniejszego protokołu. 

p. Andrzej Bróździński życzył p. Ewie Krzyżewskiej owocnej pracy w Komisji. 
p. Ewa Krzyżewska podziękowała radnym za jednomyślność.  
 
Ad. 9.7) 
p. Elżbieta Bieniek przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przekazania skargi 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie.  
p. Dariusz Szypulski  poinformował, że będzie głosował przeciw. Sprawę tę poruszał już na posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie, gdzie wnioskował 
o załatwienie sprawy w trybie autokontroli przez Radę Powiatu. Stwierdził, że są sprawy istotne dla 
funkcjonowania samorządu, a ta taką nie jest. To, jaski będzie wyrok Sądu, nie ma żadnego wpływu na działalność 
samorządu. Skarga Prokuratura dotyczy nieistotnego zapisu w uchwale. Reklam świetlnych nie było i nie ma, a w 
uzasadnieniu piszemy też, że takich nie chcemy. Na wnioski o ich ustawienie wydajmy odpowiedź negatywną.  
Uważa tę sprawę za pieniactwo sądowe, pomijając koszty. Absorbowanie Sądu takimi sprawami uważa za 
karygodne. Nie wiadomo kiedy i jak to się ostatecznie zakończy. 

p. Mateusz Budka stwierdził, że jesteśmy w obrocie prawnym konstytucyjnym. Jest coś takiego, jak 
prawotwórcza rola sądów. Uchwały w takich nietypowych sprawach są badane przez prokuraturę i dotyczy to 
nie tylko naszego powiatu. Orzeczenia sądów w takich sprawach są wyznacznikiem dla innych. Dodał, że 
kosztów nie poniesiemy żadnych, bo to jest sprawa administracyjna. 
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p. Joanna Szczepkowska sprostowała wypowiedź p. Dariusza Szypulskiego, twierdząc, że taki wniosek 
złożył radny na Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

p. Edward Ośko dodał, że w pełni podziela pogląd p. Szypulskiego. To decyzja Prokuratury, żeby 
zaskarżyć uchwałę. Nie zwracają uwagi na pracę sądu. Kierują sprawę w drobnych kwestiach. Stwierdził, że 
jednak nie powinniśmy tak łatwo ustępować, ponieważ uważa, że mamy rację w tej sprawie. 

Więcej uwag nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 10 - „za”, 3 – „przeciw”, 1 – „wstrzymujący się”. Przewodniczący Rady stwierdził, 
że uchwała Nr X/57/2019 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Olsztynie została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 

 
Z dalszej części obrad zwolnił się i salę opuścił p. Mateusz Budka. Odtąd w sesji uczestniczyło 13 radnych.  
 
Ad. 9.8) 
p. Grzegorz Mróz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia petycji zgłoszonej przez Mieszkańców bloków przy ul. 1 Maja 32, 32a, 32b, 
34, 34a oraz domów przy ul. 1 Maja 24 i 30 w Nidzicy. Uznano petycję za bezzasadną. 

Uwag i pytań nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 13- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr X/58/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji zgłoszonej przez Mieszkańców 
bloków przy ul. 1 Maja 32, 32a, 32b, 34, 34a oraz domów przy ul. 1 Maja 24 i 30 w Nidzicy została 
podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad. 9.9) 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 
Nidzickiego, od dnia 1 września 2019 roku. 

Uwag i pytań nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 13- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr X/59/2019 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Nidzickiego, 
od dnia 1 września 2019 roku została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami głosowania 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 9.10) 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia 

Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli w Nidzicy i nadania mu Statutu. 
Uwag i pytań nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 13- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr X/60/2019 w sprawie utworzenia Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli 
w Nidzicy i nadania mu Statutu została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi wynikami 
głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 9.11) 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia 

Powiatowego Ośrodka Rozwoju Edukacji w Nidzicy i nadania mu statutu.  
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Uwag i pytań nie było. 
p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad wyżej przedstawionym projektem uchwały 
Wynik głosowania: 13- „za”, 0 – „przeciw”, 0 – „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 

stwierdził, że uchwała Nr X/61/2019 w sprawie utworzenia Powiatowego Ośrodka Rozwoju 
Edukacji w Nidzicy i nadania mu statutu została podjęta. Uchwała wraz z imiennymi 
wynikami głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 10. 
p. Dariusz Szypulski  wspomniał, że odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Oświaty Rady 

Powiatu i Rady Miejskiej. Na koniec padło zobowiązanie, że będzie kolejne robocze spotkanie. 
Zapytał, czy temat umarł, czy coś będzie się działo? 

p. Ryszard Kumelski odpowiedział, że przygotowuje materiał z Przewodniczącym Komisji 
Rady Miejskiej. Chce omówić wspólnie kilka punktów, ale najpierw zajmie się nimi nasza komisja. 
Po tym spotkamy się z komisją Rady Miejskiej.  

p. Jacek Jankowski wyraził prośbę na przyszłość do Przewodniczącego Rady Powiatu, żeby 
nie było aż tak dużo objętościowo materiału na uroczystą sesję absolutoryjną. Nie ma czasu nawet 
na przeczytanie uchwał i uzasadnień dla śledzących obrady mieszkańców. Uważa, że dobrze 
byłoby, gdyby to była uroczysta sesja, a nie robocza, ze względu na wotum zaufania i absolutorium. 

p. Andrzej Bróździński przyjął do wiadomości prośbę radnego, na przyszłość. 
 
Ad. 11.  
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady o godz. 16:55 zamknął X sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy. 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
M. Jarka 
 
 
 
 


